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مجمع انتخاباتي فدراس��يون كونگ فو و هنرهاي رزمي ديروز 
در ت��الار پارالمپي��ك برگزار ش��د و عباس هاش��مي منش با 
كس��ب ۳۶ رأي از ۴۸ رأي مأخوذه به مدت چهار سال رئيس 
فدراسيون شد. حجت جوانمردي، رضا شهراني، سيدمجتبي 
ش��يرزادي، س��يدعباس هاش��مي منش و محمد نوحي پنج 
كانديدايي بودند ك��ه صلاحيت آنها براي حض��ور در مجمع 
انتخاباتي فدراسيون كونگ فو و هنرهاي رزمي تأييد شده بود، 
اما با انصراف چند كانديدا رقابت بين سيدمجتبي شيرزادي و 
سيدعباس هاشمي منش بود. در نهايت با رأي گيري از اعضاي 
مجمع، سيدعباس هاشمي منش با كسب ۳۶ رأي از ۴۸ رأي 
مأخوذه براي چهار س��ال به عنوان رئيس جديد فدراس��يون 
كونگ فو و هنرهاي رزمي انتخاب شد. سيدمجتبي شيرزادي 

نيز ۱۲ رأي كسب كرد.

رئيس گونگ فو مشخص شد

حامد قهرماني

فريدون حسن

ليگاروپادرنيمهنهايي

 لوركوزن
 بدون  باخت  مي ماند؟

مرحله نيمه نهايی رقابت هاي ليگ اروپا امشب با انجام بازي هاي رفت 
آغاز مي شود كه طي آن آ.اس رم ايتاليا از بايرلوركوزن آلمان پذيرايي 
مي كند و در ديگر بازي، مارسي فرانسه ميزبان آتالانتا ديگر ايتاليايي 

حاضر در اين مرحله است. 
ديدار اول، يعني ديدار رم مقابل قهرمان بوندس ليگا به جز قدرت نمايي 
لوركوزن در آلمان و اروپا از جنبه ديگري هم براي علاقه مندان به فوتبال 
در ايران مهم است و آن نيست جز حضور س��ردار آزمون، مهاجم تيم 
ملي ايران در تركيب رم و مقابله با تيم سابقش كه باعث مي شود بازي 
براي هواداران ايراني رنگ و بويي ديگر داش��ته باشد. اما جداي از اين 
مسئله باير لوركوزن با هدايت ژاوي آلونسو يك فصل رويايي را پشت سر 
گذاشته است. اين تيم قهرماني بوندس ليگا را در حالي به دست آورده 

كه هنوز هيچ باختي را تجربه نكرده است. 
لوركوزن با حذف وستهام و قره باغ به اين مرحله رسيده و جالب اينكه 
در مرحله گروهي اين مسابقات هم شكستي را تجربه نكرده تا در حال 
حاضر به تيم شكست ناپذير فوتبال اروپا تبديل شود. با اين حال بازي 
در ايتاليا، آن هم مقابل تيم باانگيزه رم داستان ديگري دارد. شاگردان 
آلونسو براي ادامه روند شكست ناپذيري خود امشب كار سختي دارند، 
كاري كه اگر موفق به انجام آن ش��وند آن وق��ت مي توانند براي بازي 

برگشت با خيالي راحت به حضور در فينال فكر كنند. 
اما ديگر بازي امشب را مارسي مقابل آتالانتا برگزار مي كند. مارسي كه 
در اين فصل لوش��امپيونه در ميانه هاي جدول قرار داشت و فصل را هم 
همين طور به پايان رساند، حالا چشم اميد به ليگ اروپا دارد تا شايد بتواند 
با صعود به فينال فرصتي تازه به دس��ت آورد. در آن سوي ميدان آتالانتا 
تيم ششم جدول سري آ وضعيتي مشابه مارسي را در ايتاليا تجربه كرده 
است. بنابراين امشب چيزي براي از دست دادن ندارد و به ميدان مي آيد 

تا با كسب بهترين نتيجه آماده بازي برگشت در زمين خود شود. 
نكته جالب اينكه هم مارسي و هم آتالانتا با صعود به فينال مي توانند 
اميدوار باشند كه در فصل بعد ليگ اروپا هم حضور داشته باشند كه در 
اين صورت شايد به عنوان مدافع عنوان قهرماني در فصل بعد مسابقات 
حاضر شوند. هرچند بايد از صخره سخت رم يا لوركوزن عبور  كنند كه 

اين خود مشكلات خودش را دارد.

رئالبدهمباشدنميبازد

 كروس و وينيسيوس
 برگ برنده هاي آنجلوتي

اولين بازي مرحل��ه نيمه نهايي ليگ قهرمانان اروپ��ا هرچند برنده  ای 
نداشت، اما نتيجه آن باعث شد خيال رئال مادريد و آنجلوتي براي بازي 

برگشت در سانتياگوبرنابئو راحت شود. 
سه شنبه شب آليانس آره نا يكدس��ت قرمز بود. هواداران بايرن مونيخ 
به درخواست باشگاهشان ورزشگاه را قرمزپوش كردند تا شاهد برتري 
تيم شان باشند، اما رئال با همان نقش��ه اي كه من سيتي و گوارديولا را 
زمين گير و حذف كرد مقابل باواريايي ها قرار گرفت و موفق هم ش��د. 
رئال توپ و ميدان را به ميزبان داد، اما با هنرنمايي توني كروس آلماني 
و وينيسيوس برزيلي تقريباً كار بايرن را براي بازي برگشت تمام كرد. 

كسب تساوي ۲-۲ اميد را به اردوي رئال آورده تا راهي فينال شود. 
كارلو آنجلوتي، س��رمربي رئال مادريد در پايان بازي با اشاره به برتري 
كامل بايرن مونيخ در ط��ول 90دقيقه گفت: »باي��رن نمايش بهتري 
داشت، ولي به نظرم ما بهترين بازي مان را به نمايش نگذاشتيم. در نيمه 
نخست بسيار خوب دفاع كرديم، اما در نيمه دوم بايرن فشار بيشتري 
آورد و توانست دو گل هم به ثمر برساند. به نظرم تساوي نتيجه خوبي 
براي ما در اين ب��ازي بود. با اين نتيجه اعتمادبه نف��س تيم براي بازی 
برگشت زياد اس��ت. بايرن مونيخ كيفيت بالايي از خود نشان داد و به 
اين ترتيب در بازي برگشت هر احتمالي وجود دارد. به نظرم از نمايش 
خوب بايرن مونيخ غافلگير نشدم، چراكه در اين تيم بازيكنان باكيفيت 
زيادي مثل هري كين، موسيالا، توماس مولر و سانه بازي مي كنند. اين 
بازيكنان مي توانند هر تيمي را با مشكل مواجه كنند. متأسفانه آنها از 

عدم توازن ما نهايت استفاده را بردند و دو گل زدند.«
آنجلوتي در س��تايش از توني كروس گفت: »كلماتي در توصيف اين 
بازيكن نمي يابم. او بازيكني بزرگ و مهم براي رئال مادريد است. پاس 
او ديدني بود و البته بايد گفت كه حركت وينيسيوس هم هوشمندانه و 
عالي بود. اما درباره بلينگام بگويم كه شب او نبود و در نهايت هم به خاطر 
آسيب ديدگي تعويض شد. ش��ب خوبي براي همه تيم نبود. ما سبك 
خاصي نداريم و بسته به شرايط بازي مي توانيم واكنش نشان دهيم. اين 
شانس را داريم كه راهي فينال شويم و براي رسيدن به هدفمان نهايت 

تلاشمان را به كار مي گيريم.«
اما توخل، س��رمربي بايرن مونيخ كه با مشخص شدن جانشينش بايد 
خود را آماده خداحافظي با اين تيم كند بعد از تساوي شاگردانش مقابل 
رئال گفت: »بازي را بسيار خوب آغاز كرديم و از همان ابتدا فشار زيادي 
روي دروازه رئال آورديم و فرصت هاي خوبي را هم خلق كرديم. رئال 
برخلاف جريان بازي به گل رسيد و از تك فرصت به  دست  آمده استفاده 
كرد. مي توانستيم در همان دقايق ابتدايي به گل برسيم، اما به  يك باره 
برنامه مان را فراموش كرديم و من دليلي برايش س��راغ ندارم. بايد در 
جدال هاي فردي بهتر ظاهر شويم و در ديدار برگشت قوي تر و با تمركز 
و اعتمادبه نفس بالاتري به ميدان برويم. همه چيز روش��ن است. بايد 
در بازي برگشت پيروز شويم و به ومبلي برويم. همچنان بازي ۵0-۵0 

است و كار صعود به بازي برگشت كشيده شد.«

شيوا نوروزي

 بازگشت به مدار قهرماني
 هم برنامه مي خواهد و هم مديريت

از آخرين قهرماني بس��كتبال ايران در قاره كهن بي��ش از يك دهه 
مي گذرد و با ادامه روند فعلي اميدي براي بازگشت به مدار قهرماني 
وجود ندارد. شرايط به گونه اي اس��ت كه حتي رئيس فدراسيون نيز 
سقف آرزويش به حضور تيم ملي در جمع چهار تيم برتر آسيا تقليل 

يافته است. 
نيمكت تيم ملي بسكتبال فعلًا خالي است و همكاري با هاكان دمير 
پرحاشيه تمام شده است. با اينكه نام چهار گزينه خارجي و داخلي از 
سوي كميته  فني نهايي شده، ولي به اين زودي ها خبري از انتخاب 
س��رمربي جديد نخواهد بود. ج��واد داوري در اظهارنظ��ري از لزوم 
تشكيل و رسيدگي به تيم هاي پايه، ايران نوين و تيم »ب« در قالب 
برنامه بلندمدت سخن گفته، البته با اين تبصره كه باز هم نبايد منتظر 
قهرماني تيم ملي بزرگسالان در آسيا باش��يم: »نمي گويم با اجراي 
اين برنامه ها قهرمان آسيا مي شويم، اما مي توانيم دوباره جزو چهار 
تيم برتر قاره آسيا ش��ويم. فراموش كنيم كه بسكتبال ايران زماني 
قهرمان آسيا بوده است. نمايندگان استراليا و اقيانوسيه هم به آسيا 
اضافه شده و با حضور آنها قهرماني واقعاً سخت تر از قبل شده است.« 
پذيرش واقعيت و برخورد منطقي با آن يكي از اصول حرفه اي بودن 
است، منتها بيان اين مسئله نبايد منجر به نااميدي شود. همچنين 
بايد نسبت به سهم مش��كلات مديريتي در افول بسكتبال ملي نيز 

شفاف سازي شود. 
آخرين بار در جام  ملت هاي ۲0۱۳ فيليپين طعم آقايي در قاره كهن 
را چشيديم و از آن به بعد بسكتبال ملي در سراشيبي افت قرار گرفت. 
در اين مدت اين رش��ته فراز و نش��يب هاي زي��ادي را تجربه كرد و 
مديران و مربيان زيادي آمدند و رفتند. بعد از دو مقام سومي و دومي، 
آخرين بار در آسيا پنجم شديم و در بازي هاي آسيايي هانگژو نيز از 
كسب مدال و رفتن روي س��كو بازمانديم. بدون شك افت تيم  ملي 
يك شبه رخ نداده و يك  ش��به نيز نمي توان ضعف ها را برطرف كرد. 
بازنشستگي نسل طلايي، مشكلات مديريتي، ضعف هاي تاكتيكي، 
نداشتن برنامه مدون و بي توجهي به تيم هاي پايه از اصلي ترين دلايل 
بروز اين شرايط اس��ت و حالا اگر واقعاً عزم جدي براي تغيير وجود 
دارد بايد آن را در عمل ثابت كرد. داوري درست مي گويد، بسكتبال 
استراليا براي همه تيم هاي آسيايي حكم غول بزرگ را دارد و حتي 
نمي توانيم رؤياي شكس��ت اين تيم را داشته باش��يم، ولي وضعيت 
تيم ملي بسكتبال ما در حال حاضر جوري نيست كه كسي اين رؤيا 
را در ذهن داشته باشد. عملكرد تيم  ملي در يكي، دو سال گذشته به 
همه ثابت كرد اوضاع بدتر از اينهاست و ما حتي در غياب نمايندگان 
اقيانوس��يه، هم ديگر توانايي گرفتن مدال بازي هاي آسيايي را نيز 
نداريم! دو باخت به قزاقستان را هنوز فراموش نكرده ايم و همچنين 

شكست برابر فيليپين در هانگژو را. 
در نتيجه فعلًا خيلي نبايد بحث تيم هاي اقيانوس��يه را وسط كشيد 
و بهتر اس��ت اول به فكر جب��ران فاصله زيادمان از رقباي آس��يايي 
باشيم. اين مهم تنها در صورتي محقق خواهد شد كه مديريت كلان 
بسكتبال توانايي برنامه ريزي دقيق و اجراي آن را داشته باشد. بيش 
از دو سال از اعتماد جامعه بسكتبال به داوري مي گذرد، مديري كه در 
همين مدت حواشي زيادي داشته و انتخاب هايش بارها بحث برانگيز 

شده است. 
طي همين مدت، سه سرمربي مختلف روي نيمكت تيم بزرگسالان 
نشستند و به زودي قرار است نفر چهارم نيز انتخاب شود. همچنين 
نتايج تيم ملي اختلاف نظرها را شدت بخشيده و همدلي بين خانواده 
بسكتبال به حداقل رسيده است. تا وقتي مشكلات برطرف نشود و 
حمايت از تيم هاي پايه و جوان گرايي شكل عملي به خود نگيرد، نه 
تنها نمي توانيم ج��زو چهار تيم اول قاره باش��يم، بلكه در آينده بايد 

منتظر سقوط بيشتر هم باشيم.
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تقوي:منافعمليبالاترازمنافعشخصاست

هدف پائز رسيدن به المپيك است
تقديرازتاريخسازژيمناستيكايران

الفتي: مي خواهم افتخار آفرين باشم
واليبال ايران آزمون سخت انتخابي المپيك را پيش رو دارد. مسابقاتي كه همه خوب مي دانيم پيروزي و 
موفقيت در آن براي رسيدن به المپيك ۲0۲۴ پاريس چقدر سخت است. با اين حال برخي اتفاقات رخ 
داده حول و حوش تيم ملي حالا كار را سخت تر هم كرده است. در حالي كه تصور مي شد مشكل اصلي تيم 
ملي انتخاب سرمربي باشد، اما حالا و با حضور »پائز« هم حاشيه ها تمام نشده و اتفاقاتي نظير مصدوميت 
بازيكنان مطرح و خداحافظي و غيبت برخي بازيكنان باتجربه كه انتظار مي رفت حضورشان برگ برنده اي 

باشد براي واليبال ايران در مقابله با قدرت هاي اول جهان، همه چيز را به هم ريخته است. 
ميلاد تقوي، رئيس فدراسيون واليبال روزهاي سختي را پشت سر مي گذارد. شايد بتوان عنوان كرد 
كه اين مدير جوان چندان خوش شانس نبوده كه در اين مقطع حساس به رياست فدراسيون رسيده 
است. زماني كه كسب پيروزي و موفقيت براي واليبال چيزي در حد غيرممكن است، اما او با وجود 
تمام مشكلات به آينده اميدوار اس��ت. تقوي با اش��اره به غيبت بازيكنان نامدار در اردوي تيم ملي 
مي گويد: »عرصه امروز واليبال عرصه فني است؛ فارغ از نام ها، كساني كه به  دليل آسيب ديدگي يا 
به  دليل فني و به هر دليل ديگري از تيم ملي كنار گذاشته يا انصراف داده اند، همگي باغيرت بودند و 

هستند و قطعاً تمام نگاه ها اينگونه است كه منافع ملي را بالاتر از منافع شخصي مي دانند.«
رئيس فدراسيون واليبال با اشاره به انگيزه بالاي سرمربي جديد تيم ملي براي كسب سهميه المپيك 
به ايسنا گفت: »پائز انسان بسيار باانگيزه اي است. همه مي دانند كه او آدم كم تجربه اي نيست و قطعاً 
اينطور به  نظر مي رس��د كه افتخار آفريني در اين رويداد براي آينده كاري خود ايشان نيز از اهميت 
خاصي بر خوردار است. در چند روز گذشته ارتباط نزديكي با آقاي پائز داشتم و متوجه اين موضوع 
شدم كه تنها هدف او رسيدن به المپيك است و قطعاً فدراسيون با تمام توان از ايشان و مجموعه تيم 

ملي در راه كسب سهميه المپيك حمايت خواهد كرد.«

كسب سهميه المپيك، آن هم در رشته اي چون ژيمناستيك يكي از آن موفقيت هاي ورزشي محسوب 
مي شود كه مي توان به آن باليد. ژيمناستيك به عنوان يك رشته پايه و ورزشي كه مدال هاي زيادي در 
المپيك دارد بايد بيشتر و بهتر مورد توجه قرار گيرد، اما متأسفانه نگاه تبعيض آميز مديران ورزش كشور در 
طول تاريخ ورزش ايران باعث شده چنين رشته هاي مدال آوري كمتر مورد توجه قرار گيرند. مهدي الفتي 
كه با كسب مدال ارزشمند نقره در بازي هاي آسيايي هانگژو ثابت كرد كه مي تواند در ميدان هاي بزرگ تر 
هم حضور داشته باشد بعد از ۶0 سال ژيمناستيك ايران را راهي المپيك كرد تا از همين حالا همه منتظر 
درخشش اين ژيمناست جوان در آوردگاه پاريس ۲0۲۴ باشيم. ژيمناست المپيكي ايران روز يك شنبه از 

سوي وزير ورزش مورد تقدير قرار گرفت تا با انگيزه مضاعف خود را آماده حضور در المپيك كند. 
الفتي با ابراز خوش��حالي از توجه وزير ورزش ب��ه قهرمانان مدال آور گفت: »خيلي خوش��حالم كه 
وزارتخانه و شخص وزير توجه ويژه اي به رشته ژيمناس��تيك دارد و با اين حمايت موفق شدم براي 
كشورم افتخار بزرگي را به دس��ت آورم.« زهرا اينچه درگاهي، رئيس فدراسيون ژيمناستيك هم با 
تقدير از حمايت هاي وزارت ورزش از اين رشته گفت: »ممنونيم كه اين فرصت به رشته ژيمناستيك 
داده شد. دوستان زيادي در مجموعه فدراسيون در كسب اين موفقيت سهم دارند و با تلاش گروهي 

فدراسيون و كادر فني امروز شاهد اين اتفاق تاريخي و كسب سهميه هستيم.«
كيومرث هاشمي، وزير ورزش هم با تقدير از مهدي الفتي به خاطر كسب سهميه ارزشمند براي حضور 
ژيمناستيك ايران در المپيك گفت: »الفتي با سهميه اي كه به دست آورد و مدالي كه در بازي هاي 
آسيايي كسب كرد، نشان داد اگر به اين رشته ها توجه شود اين استعدادها قطعاً به افتخارات بزرگي 
دست پيدا خواهند كرد. حضور در المپيك يك افتخار براي كشورها و ورزشكار محسوب مي شود و 

بهترين هاي دنيا در اين رويداد بزرگ حضور پيدا مي كنند.«

فريدون حسن    خبر حامد قهرماني    حاشیه

مش�كلاتمالیهمچناناصلیتريندغدغه
ورزشكش�ورمحس�وبمیش�ود.باتوجه
ب�هدرپي�شب�ودنبازیه�ایالمپي�كو
پارالمپيك202۴،انتظارمیرفتمس�ئولان
ن�گاهوي�ژهایب�هورزشقهرمان�یداش�ته
باش�ند،امااي�نامرمحققنش�دت�اكمبود
بودجهبيشازهرزمانديگ�ریكاروانهای
اعزامیب�هپ�ارسراتحتتأثيرق�راردهد.

۱۱۸ روز ديگ��ر بازی ه��ای پارالمپيك 
پاريس رسماً آغاز می شود و ورزشكاران 

جانباز، توان ي��اب، نابينا و كم بينای 
كشورمان به جنگ سرسخت ترين 
رقب��ای خ��ود می رون��د. كاروان 
پارالمپيك ايران در دوره گذشته 

)توكيو ۲0۲0( با ۶۲ ورزشكار موفق 
به كسب ۲۴ مدال رنگارنگ )۱۲ طلا، 

۱۱ نقره و يك برنز( شد و در رده سيزدهم 
اين بازی ها ج��ای گرفت. هرچن��د هنوز تعداد 
رش��ته ها و ورزش��كاران اعزامی كش��ورمان به 
بازی ها پاريس قطعی نش��ده، ولی ب��ا توجه به 
سطح  بالای رقابت ها و امكانات و تداركات بسيار 
خوب حريفان، آماده سازی ملی پوشان، اردوها و 
اعزام ها نيازمند س��رمايه گذاری بيشتری است. 
بااين حال مس��ئولان كميته  مل��ی پارالمپيك 
نيز همانند مديران كميته  ملی المپيك، نگران 

تأمين منابع مالی هستند.
تدارکبرایسالمهم

يك روز پس از آنكه مناف هاشمی، دبيركل كميته 
المپيك از كاهش بودجه اين نه��اد گلايه كرد، 
سرپرست كاروان اعزامی به بازی های پارالمپيك 
پاريس نيز نسبت به اين مسأله ابراز نگرانی كرد. 
سيدمحمد پولادگر برای حل مشكلات بودجه 
پيش��نهادی كميته  ملی پارالمپيك برای سال 
۱۴0۳ از دولت و مجلس كمك خواست: »انتظار 
داريم با توج��ه به اينكه در س��ال مهم برگزاری 
بازی ه��ای المپي��ك و پارالمپيك ق��رار داريم، 
بودجه كافی به منظور حمايت از كاروان اعزامی و 
حضور مقتدرانه ورزشكاران در اين ميدان بزرگ 
پارالمپيك پيش بينی شود. البته ما بابت مباحث 
بودجه ای به شدت نگران هس��تيم و اميدواريم 

دولت و مجلس آن را حل كنند.«
پارالمپيك،سختترينرويداد

جدال ورزشكاران كشورهای مختلف در بازی های 
پاريس ۲0۲۴ از هفتم ش��هريور شروع خواهد 
شد و نتايج ملی پوش��ان اعزامی اهميت زيادی 
برای ورزش كشور دارد. نايب رئيس كميته  ملی 
پارالمپيك شرايط آماده س��ازی كاروان ايران را 
تش��ريح كرد: »بازی های پارالمپيك پاريس از 
ابعاد مختلفی دارای اهميت اس��ت و قطعاً يكی 
از سخت ترين رويدادهای ورزش��ی خواهد بود 
كه كش��ور عزيزمان در آن حضور يافته  است. از 

اين رو كميته  ملی پارالمپيك با برنامه ريزی دقيق 
از ماه ها قب��ل اردوها و برنامه های آماده س��ازی 
ورزش��كاران را آغاز و اين اردوها طبق برنامه در 
حال انجام است. با وجود محدوديت های موجود، 
تلاش ش��ده بهترين امكانات برای آماده سازی 
ورزشكاران فراهم شود و دغدغه های اين عزيزان 

مورد توجه قرار گيرد و برطرف شود.«
اميدواربهافزايشسهميه

به گفته پولادگر، ورزشكاران پارالمپيكی ما تاكنون 
۳۸ سهميه كسب كرده اند: »تاكنون ۳۸ سهميه 
برای حضور در بازی های پارالمپيك پاريس توسط 
ورزشكاران كشورمان در رشته های پارادووميدانی، 
پاراتيراندازی، پاراتكواندو، پاراتيراندازی با كمان، 
پاراشنا، واليبال نشسته و گلبال كسب شده است. 
در رش��ته های پاراوزنه برداری، پاراجودو، پاراكانو 
و همچنين پارادووميدانی هنوز ش��انس كس��ب 
سهميه داريم و اين سهميه ها به لطف خدا و با توجه 
به برنامه ريزی های انجام شده، تلاش و انگيزه بالای 

ورزشكاران و مربيان دور از دسترس نيست.«
اعزامكيفی

همانطور كه پيش از اين هم تأكيد شده بود، اعزام 
كيفی همچنان در دستوركار كميته پارالمپيك 
ق��رار دارد. سرپرس��ت كاروان اعزام��ی در اين 
خصوص گفت: »اعزام در ۱0 رشته ورزشی برای 
بازی های پارالمپيك پاريس قطعی شده است و با 

توجه به اصل كيفيت گرايی و سياست های كميته 
پارالمپيك ليست نهايی نفرات اعزامی طبق زمان 
تعيين شده توس��ط كميته برگزاری بازی ها تا 
پايان خردادماه مش��خص خواهد ش��د. انتخاب 
نفرات اعزامی بر اساس سهميه های كسب شده، 
عملكرد ورزش��كاران در  اردو ها و نتايج تس��ت 
های آمادگی در راستای كسب نتايج مطلوب و 
مدال در بازی های پارالمپيك انجام خواهد شد. 
همچنين اعزام تيم گلبال نيز براساس ملاک های 
تعيين ش��ده كميته پارالمپيك قطعی ش��د.« 
كميته  ملی پارالمپيك با توجه به تأكيدات مقام 
معظم رهبری، همچنان اهميت زيادی به مباحث 
فرهنگی می دهد: »همواره مقام معظم رهبری در 
ديدار با ورزشكاران نسبت به مباحث فرهنگی و 
مرام پهلوانی تأكيد داش��ته اند، از اين رو اهتمام 
ويژه نسبت به اين موارد از مهم ترين اولويت های 
كميته  ملی پارالمپيك است، لذا اردوی تيم های 
ملی با حضور مربيان فرهنگی تشكيل می شود. 
همچنين برای نخستين بار روانشناسی دينی پايه 
توسط روانشناسان ورزش��ی حاضر در اردوهای 

ملی مورد توجه قرار گرفته است.«
حمايتهایويژه

پولاگر در ادامه صحبت هاي��ش از حمايت های 
ويژه كميت��ه از پارالمپيكی ها خب��ر داد: »اعلام 
مبلغ پاداش در نظر گرفته ش��ده برای قهرمانان 

پارالمپيك من��وط به آگاهی كميت��ه از بودجه 
تخصيصی اس��ت. بنابراين پس از نهايی ش��دن 
اين موضوع، تعيين و اطلاع رس��انی خواهد شد. 
علاوه بر جوايز نقدی، حمايت های ديگری نيز از 
ورزشكاران پارالمپيكی كشورمان انجام می شود. 
اي��ن حمايت ها ش��امل پرداخ��ت كمك هزينه 
ماهانه برای ورزش��كاران و كادرفنی، تخصيص 
كمك هزينه برگزاری اردوها برای فدراسيون ها، 
اعزام به رويدادهای تداركاتی بين المللی و ارائه 
خدمات تخصصی، پزشكی، روانشناسی، تغذيه و 
همچنين سنجش و ارزيابی عملكرد ورزشكاران 
بر اساس يافته های علمی در قالب آكادمی ملی 

پارالمپيك است.« 
تأكيدبرهمكاریفدراسيونها

سرپرست كاروان اعزامی به پارالمپيك ۲0۲۴ 
خواستار همكاری هرچه بيشتر فدراسيون ها 
و ورزشكاران ش��د: »همكاری فدراسيون ها 
و ورزش��كاران برای انجام دقيق برنامه های 
پيش بين��ی ش��ده، حض��ور ورزش��كاران و 
كادرفن��ی در رويدادهای آموزش��ی به ويژه 
آموزش ه��ای ضددوپين��گ و همچني��ن 
آزمون های سنجش عملكرد ضروری است. 
اميدواري��م كاروان پارالمپيك در بازی های 
پاريس خوش بدرخش��د و بار ديگر موفق به 

تاريخ سازی شود.«

شیوا  نوروزی
      گزارش  يک

 پارالمپيکی ها 
نگران كمبود بودجه!

 دانش آموزان قهرمان واليبال 
در كنار رهبر انقلاب
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